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LED+  Red / 红

LED-   Black / 黑

LxWxH

LxWxH频率

Single core wire / 单芯线
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1、The luminaire shall be installed by a qualified electrician and wired in accordance with the latest IEE electrical regulations or the 
     national requirements.
      灯具应由有资格的电工安装，接线要符合IEE 电气标准或国家标准。
2、Do not switch on before complete installation.
     接线过程中，切勿通电。  
3、Indoor use only at ta25℃.
     灯具只用于室内，环境温度25℃。

4、If the external flexible cable or cord of this luminaire is damaged, it shall be replaced by a special cord or cord exclusively available 
     from the manufacturer or his service agent.

  如果此灯具的外部软缆或软线损坏了，该线要用供应商或其服务代理商专门提供的软缆或软线更换。    
5、The light source of this luminaire is not replaceable; when the light source reaches its end of life the whole luminaire shall be replaced.   
     此灯具的光源是不可替换的；当光源到其寿终时，应替换整个灯具。

6、Luminaire must not be used or stored in corrosive environment where hazardous materials such as Sulphur, Chlorine, 
     phthalates, etc, are present.     
    本灯具避免存储和使用在腐蚀性环境或者含有有害物质的环境中，例如硫化物，卤化物，邻苯二甲酸酯等。
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